
 
 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

 

ПРОТОКОЛ 

 

засідання постійної комісії обласної ради 

з питань освіти, науки та культури 

 

22 лютого 2024 року  

 

м. Полтава № 21 

Головуючий: Діденко Олег Григорович – голова постійної комісії. 

 

Присутні: Василенко Марина Григорівна – заступник голови постійної комісії, 

Цибульська Юлія Володимирівна – секретар постійної комісії (у режимі 

відеоконференції), Калюга Ірина Олександрівна (у режимі відеоконференції), 

Усанова Ольга Петрівна, Юрченко Тетяна Олегівна (у режимі 

відеоконференції) – члени постійної комісії. 

 

Відсутні: Богдан Руслан Дмитрович, Сухонос Наталія Василівна – члени 

постійної комісії. 

 

Склад постійної комісії – 8 осіб. Присутні – 6 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 

 

 

Бульбаха 

Сергій Володимирович 

 

депутат обласної ради 

В’юн 

Тетяна Василівна 

заступник начальника відділу юридичного 

забезпечення виконавчого апарату обласної ради 

 

Коморна 

Леся Федорівна 

 

начальник Управління майном обласної ради  

Кончаковський 

Євген Олегович 

директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації 

 

Корягіна 

Наталія Віталіївна 

начальник відділу роботи з експертами та 

сертифікації Управління Державної служби якості 

освіти у Полтавській області 
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Левакіна 

Оксана Віталіївна 

заступник керуючого справами – начальник відділу 

організаційного забезпечення діяльності ради 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

перший заступник голови обласної ради 

 

Пилипенко 

Вадим Валерійович 

перший заступник директора Полтавської академії 

неперервної освіти ім. М.В. Остроградського 

 

Процай 

Ігор Анатолійович 

 

депутат обласної ради 

Синявська 

Тамара Григорівна 

заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради 

 
 

Представники засобів масової інформації 

 

Перед початком засідання постійної комісії присутні на засіданні 

вшанували хвилиною мовчання загиблих внаслідок збройної агресії російської 

федерації проти України. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з порядком 

денним засідання постійної комісії. 

 

Порядок денний: 

 

1. Про хід реалізації Стратегії розвитку освіти Полтавської області на 

2023 – 2027 роки у 2023 році. 

2. Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Стратегії 

розвитку освіти Полтавської області на 2023 – 2027 роки». 

3. Про розгляд питання «Про прийняття майна за адресою: місто 

Кременчук, проспект Свободи, будинок 106 у спільну власність територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

4. Про розгляд питання «Про закріплення майна на праві оперативного 

управління». 

5. Про розгляд питання «Про передачу проектно-кошторисної 

документації». 

6. Про розгляд питання «Про внесення змін до Положення про 

Піклувальну раду закладу загальної середньої освіти, засновником якого є 

Полтавська обласна рада». 

7. Про розгляд питання «Про створення Піклувальної ради 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради». 
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8. Про фінансування Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради, 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради у 2023 році та заплановані кошти для фінансування 

у 2024 році. 

9. Про аналіз показників вартості утримання однієї дитини у закладах 

освіти Полтавської області та про перелік послуг у закладах освіти Полтавської 

області, за які сплачують батьки. 

10. Про розгляд техніко-економічного обґрунтування доцільності передачі 

цілісного майнового комплексу Державного навчального закладу «Полтавський 

центр професійно-технічної освіти», який пропонується до передачі з державної 

власності у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області. 

11. Про звіт постійної комісії обласної ради восьмого скликання з питань 

освіти, науки та культури про роботу за 2023 рік. 

12. Різне. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, поставив на голосування 

запропонований порядок денний засідання постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував затвердити регламент 

роботи засідання постійної комісії. 

Для інформації з питань порядку денного – до 10 хв., 

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв. 

Загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

В обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, нагадав, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді у разі наявності у членів постійної комісії та 

присутніх на засіданні депутатів обласної ради конфлікту інтересів при 

розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом 

своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

Наголосив на необхідності, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою 

дотримання заходів безпеки та попередження витоку інформації, що може 
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призвести до обізнаності противника про оборонні заходи в області, під час 

проведення засідання постійної комісії утриматись від здійснення фото- та 

відеозйомок. 

 

 

Розгляд питань порядку денного.  

 

1. СЛУХАЛИ: Про хід реалізації Стратегії розвитку освіти Полтавської області 

на 2023 – 2027 роки у 2023 році. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував, що у 2023 році Стратегія 

розвитку освіти Полтавської області на 2023 – 2027 роки реалізувалася 

відповідно до таких стратегічних цілей: 

- стратегічна ціль 1: заклади освіти мають безпечне та комфортне освітнє 

середовище; 

- стратегічна ціль 2: педагогічні працівники ефективно використовують 

інструменти дистанційного навчання, моніторингу освітніх втрат та розривів, є 

вмотивованими до професійної діяльності, фахового зростання. А саме: 

забезпечено 100 % охоплення закладів загальної середньої освіти освітніми 

інформаційними системами (електронними журналами та щоденниками); 

організовано навчання 6048 педагогів по застосуванню інструментів 

дистанційного викладання; 

- стратегічна ціль 3: мережа закладів освіти є доступною та ефективною. 

Зокрема, в області функціонує 503 заклади загальної середньої освіти, з яких 

95% організували свою роботу в онлайн та змішаному форматах; 

- стратегічна ціль 4: професійна (професійно-технічна) та фахова 

передвища освіта зорієнтовані на відновлення економіки та відповідають 

запитам ринку праці та здобувачів. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання Стратегії розвитку 

освіти Полтавської області на 2023 – 2027 роки та реалізацію визначених у ній 

заходів. 
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2. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Стратегії розвитку освіти Полтавської області на 2023 – 2027 роки». 
 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував, що зміни, які пропонується 

внести до Стратегії розвитку освіти Полтавської області на 2023 – 2027 роки – 

це вимоги законодавства України та пропозиції швейцарсько-українських 

партнерів фонду DECIDE. Змінами передбачено розширення та модернізацію 

напрямів, операційних цілей та завдань щодо розвитку сфери освіти в 

Полтавській області, відновлення та розвиток освіти в регіоні в умовах 

повномасштабного збройного вторгнення рф на територію України та 

актуалізацію питань, що стосуються моніторингу освітніх втрат та розривів і 

військово-патріотичного виховання у закладах загальної середньої освіти. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Василенко М.Г., член постійної комісії, звернулася з проханням більш 

ширше пояснити операційну ціль «У закладах загальної середньої освіти 

ефективно впроваджується військово-патріотичне виховання». 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що зазначена операційна ціль 

включає забезпечення закладів освіти сучасним обладнанням, технікою, 

інструментами та пристроями з військово-патріотичного виховання, створення 

умов для навчання, організацію середовища формування національної та 

громадянської ідентичності не лише в закладах загальної середньої освіти, але і 

в позашкільних закладах. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, нагадав про необхідність 

організувати робочу поїздку за участю членів постійної комісії до 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Стратегії розвитку освіти Полтавської області на 2023 – 2027 роки». 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про прийняття майна за адресою: місто 

Кременчук, проспект Свободи, будинок 106 у спільну власність територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила, 

що прийнято рішення позачергової XХІІІ сесії Кременчуцької міської ради 
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Кременчуцького району Полтавської області VIII скликання від 18 січня 

2024 року «Про безоплатну передачу з комунальної власності Кременчуцької 

міської територіальної громади у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області майна по проспекту Свободи, будинок 106 у 

місті Кременчуці». Проєктом рішення обласної ради пропонується прийняти 

зазначене майно (металеву конструкцію пандусу, металеву конструкцію навісу, 

решітку захисну металеву) у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області на баланс, в оперативне управління 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про закріплення майна на праві 

оперативного управління». 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила, 

що проєкт рішення передбачає закріпити на праві оперативного управління за 

Кременчуцькою спеціальною школою Полтавської обласної ради громадські 

будівлі за адресою: м. Кременчук, вул. Остапа Вишні, 29/38, що обліковуються 

на балансі закладу та є спільною власністю територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області. 

Прийняття цього рішення дозволить Кременчуцькій спеціальній школі 

Полтавської обласної ради оформити на об'єкти нерухомого майна відповідні 

речові права в установленому чинним законодавством порядку. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Василенко М.Г., член постійної комісії, запитала, за ким закріплена 

земельна ділянка, на якій розташована Кременчуцька спеціальна школа 

Полтавської обласної ради. 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, відповіла, що 

у 2001 році Кременчуцькою міською радою надано право постійного 
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користування на земельну ділянку Кременчуцькій спеціальній школі 

Полтавської обласної ради. 

Повідомила про проведення інвентаризації об’єктів, які перебувають в 

оперативному управлінні обласної ради. Зазначила, що зараз розпочинається 

інвентаризація підприємств, установ, організацій, які передано в оперативне 

управління обласній державній адміністрації. Проведення інвентаризації в 

закладах освіти заплановано на літній період, коли не буде навчального 

процесу. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

5. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про передачу проектно-кошторисної 

документації». 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила, 

що майновий комплекс за адресою: Полтавська область, смт Градизьк, 

вул. Гвардійська, 81/81 передано на баланс, в оперативне управління 

Градизького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою Полтавської 

обласної ради рішенням двадцять п’ятої позачергової сесії Полтавської 

обласної ради восьмого скликання від 28 липня 2023 року № 665 «Про передачу 

майна на баланс Градизького ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою Полтавської обласної ради». На сьогодні необхідно передати 

також проектно-кошторисну документацію по об’єкту «Реконструкція будівель 

Кременчуцької спеціальної загальноосвітньої школи-інтернат Полтавської 

обласної ради за адресою: Полтавська область, смт Градизьк, вул. Гвардійська, 

81/81», оскільки вона не може бути використана в діяльності Кременчуцької 

спеціальної школи Полтавської обласної ради. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 1, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради 

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до Положення про 

Піклувальну раду закладу загальної середньої освіти, засновником якого є 

Полтавська обласна рада». 
 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив, що виникла необхідність 

внесення уточнень та технічних правок до Положення про Піклувальну раду 

закладу загальної середньої освіти, засновником якого є Полтавська обласна 

рада, затвердженого рішенням пленарного засідання двадцять сьомої 

позачергової сесії Полтавської обласної ради восьмого скликання від 31 жовтня 

2023 року № 714. А саме: 

- пункт 1.3 викласти у такій редакції: «Персональний склад піклувальної 

ради затверджується спільним розпорядженням голови Полтавської обласної 

ради та голови (начальника) Полтавської обласної державної (військової) 

адміністрації за поданням Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

державної (військової) адміністрації та погодженням профільної комісії 

Полтавської обласної ради»; 

- пункт 1.7. виключити. 
 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати відповідний проєкт рішення з цього питання та внести його на 

розгляд обласної ради у встановленому порядку. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про створення Піклувальної ради 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, запропонував підтримати пропозицію 
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Департаменту освіти і науки Полтавської обласної військової адміністрації 

щодо утворення Піклувальної ради Кременчуцького ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Усанова О.П., член постійної комісії, запитала про загальну кількість 

членів Піклувальної ради Кременчуцького ліцею з посиленою військово-

фізичною підготовкою Полтавської обласної ради. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що Положенням про Піклувальну 

раду закладу загальної середньої освіти, засновником якого є Полтавська 

обласна рада, визначено, що до її складу повинно входити не менше семи осіб. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував Департаменту освіти і 

науки Полтавської обласної військової адміністрації надати на наступне 

засідання постійної комісії попередній список кандидатів до складу 

Піклувальної ради Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою Полтавської обласної ради. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати відповідний проєкт рішення з цього питання та внести його на 

розгляд обласної ради у встановленому порядку. 

 

 

8. СЛУХАЛИ: Про фінансування Полтавського ліцею з посиленою військово-

фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради, 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради у 2023 році та заплановані кошти для фінансування 

у 2024 році. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив про матеріально-технічну базу 

ліцеїв, видатки на їх утримання, поінформував про відмінності закладів у 

питанні фінансування. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Усанова О.П., член постійної комісії, запитала про кількість штатних 

одиниць у ліцеях, фінансування закладів в розрізі видатків: на фонд оплати 
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праці, поточні видатки, комунальні послуги, чи заплановані капітальні видатки 

на ремонти, придбання обладнання, смугу перешкод, спортивні майданчики. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував про кількість учнів та кількість 

штатних одиниць. Зауважив, що планується виділити кошти для проведення 

капітальних ремонтів закладів. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, наголосив на необхідності створити 

належні умови для функціонування Полтавського ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної 

ради та Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради. 

Усанова О.П., член постійної комісії, відзначила, що за умови проведення 

ремонту кількох навчальних аудиторій та даху Кременчуцького ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради 

з’явиться можливість для додаткового набору учнів у цей заклад. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, підтримала необхідність 

ремонту, введення в експлуатацію нового корпусу Кременчуцького ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради та 

звернула увагу на потребу в покращенні матеріально-технічного оснащення 

закладу в цілому. Наголосила на актуальності додаткового фінансування ліцею. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, підтримав думку Цибульської Ю.В., 

секретаря постійної комісії. 

Запропонував перенести розгляд питання на наступне засідання постійної 

комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: перенести розгляд питання про фінансування Полтавського ліцею 

з посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради, Кременчуцького ліцею з посиленою військово-

фізичною підготовкою Полтавської обласної ради у 2023 році та заплановані 

кошти для фінансування у 2024 році на наступне засідання постійної комісії 

обласної ради з питань освіти, науки та культури. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: Про аналіз показників вартості утримання однієї дитини у 

закладах освіти Полтавської області та про перелік послуг у закладах освіти 

Полтавської області, за які сплачують батьки. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував щодо витрат на одного учня у 

2023 році у розрізі громад Полтавської області. 

Повідомив, що постановами Кабінету Міністрів України, наказом 

Міністерства освіти і науки України визначено послуги з утримання вихованців 

у інтернатних закладах освіти, школах соціальної реабілітації, закладах 
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професійної (професійно-технічної) освіти соціальної реабілітації з частковою 

оплатою. Відповідно до законодавства за утримання одного вихованця у 

загальноосвітній школі батьки (або особи, які їх замінюють) щомісяця вносять 

плату у розмірі 20 % середньомісячного сукупного доходу на одного члена 

сім’ї. 

У спортивних ліцеях та ліцеях з посиленою військово-фізичною 

підготовкою обласного підпорядкування оплата за проживання та харчування з 

батьків не стягується. Наразі під дію цієї норми підпадають заклади загальної 

середньої освіти: Андріївський ліцей Полтавської обласної ради, Гадяцький 

профільний ліцей імені Т.Г. Шевченка Полтавської обласної ради, Полтавський 

ліцей імені А.С. Макаренка Полтавської обласної ради, Шишацький ліцей 

Полтавської обласної ради, Кобеляцький ліцей Полтавської обласної ради, 

Великосорочинський ліцей Полтавської обласної ради. У 

2023/2024 навчальному році пансіонати при Шишацькому ліцеї Полтавської 

обласної ради, Кобеляцькому ліцеї Полтавської обласної ради, 

Великосорочинському ліцеї Полтавської обласної ради не функціонують. 

Наголосив, що відповідно до наказу Міністерства освіти і науки України 

від 21 листопада 2002 № 667 «Про затвердження Порядку встановлення плати 

для батьків за перебування дітей у державних і комунальних дошкільних та 

інтернатних навчальних закладах» засновники (власники) інтернатних 

навчальних закладів можуть у виняткових випадках звільняти батьків від плати 

за утримання дітей у цих інтернатних навчальних закладах повністю або 

частково (до 50 відсотків) у межах 25 відсотків від загальної кількості 

вихованців, які мають батьків. До 2020 року щорічно за поданням керівників 

закладів освіти обласного підпорядкування Полтавською обласною радою 

приймалися рішення про звільнення певної кількості батьків від плати за 

утримання дітей. Звернувся з пропозицією відновити таку практику у новому 

навчальному році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував надати для розгляду 

постійною комісією обласної ради з питань освіти, науки та культури 

пропозиції щодо категорій осіб, які у виняткових випадках можуть звільнятися 

від плати за проживання та утримання учнів у пансіонах закладів освіти 

обласного підпорядкування. 

Бульбаха С.В., депутат обласної ради, запропонував звільнити від плати за 

утримання дітей батьків, які зараз перебувають на військовій службі, осіб з 

інвалідністю внаслідок війни. 

Усанова О.П., член постійної комісії, наголосила, що не всі військові 

мають статус учасника бойових дій, тому необхідно в перелік включити і цю 

категорію військовослужбовців. Запитала про оплату за харчування у закладах 

обласного підпорядкування. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що діти, які навчаються в обласних 

закладах, харчуються за кошти обласного бюджету. 
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Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запитала про кількість 

навчальних закладів в Полтавській області, які забезпечують дітей 

проживанням у пансіонах. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що пансіони функціонують у 

Андріївському ліцеї Полтавської обласної ради, Гадяцькому профільному ліцеї 

імені Т.Г. Шевченка Полтавської обласної ради, Полтавському ліцеї імені 

А.С. Макаренка Полтавської обласної ради, Зіньківському опорному ліцеї № 1 

Зіньківської міської ради Полтавської області. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації надати для розгляду постійною комісією обласної ради 

з питань освіти, науки та культури пропозиції щодо категорій осіб, які у 

виняткових випадках можуть звільнятися від плати за проживання та 

утримання учнів у пансіонах закладів освіти обласного підпорядкування. 

 

 

10. СЛУХАЛИ: Про розгляд техніко-економічного обґрунтування доцільності 

передачі цілісного майнового комплексу Державного навчального закладу 

«Полтавський центр професійно-технічної освіти», який пропонується до 

передачі з державної власності у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ, міст Полтавської області. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив, що на розгляд постійної 

комісії надано техніко-економічне обґрунтування доцільності передачі 

цілісного майнового комплексу Державного навчального закладу «Полтавський 

центр професійно-технічної освіти», який пропонується до передачі з державної 

власності у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Полтавської області. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати голові Полтавської обласної ради затвердити 

техніко-економічне обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового 

комплексу Державного навчального закладу «Полтавський центр професійно-
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технічної освіти», який пропонується до передачі з державної власності у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

 

 

11. СЛУХАЛИ: Про звіт постійної комісії обласної ради восьмого скликання з 

питань освіти, науки та культури про роботу за 2023 рік. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував погодити звіт 

постійної комісії обласної ради восьмого скликання з питань освіти, науки та 

культури про роботу за 2023 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Усанова О.П., член постійної комісії, запропонувала у роботі постійної комісії 

приділяти більше уваги питанням культури, збереження культурної спадщини. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: погодити звіт постійної комісії обласної ради восьмого скликання 

з питань освіти, науки та культури про роботу за 2023 рік. 

 

 

12. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував звернутися до 

Полтавської обласної військової адміністрації щодо виділення коштів в 

обласному бюджеті у 2024 році для покращення матеріально-технічної бази 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

 

 

Голова постійної комісії      Олег ДІДЕНКО 

 

 

Секретар постійної комісії      Юлія ЦИБУЛЬСЬКА 


